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Vragen van de leden Tony van Dijck en Maeijer (beiden PVV) aan de 
Minister van Financiën over het bericht er een akkoord is bereikt over de 
financiering van de eurozonebegroting (ingezonden 11 oktober 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Ministers melden akkoord over financiering 
eurozonebegroting»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dit een eerste stap is in de richting van een aparte 
eurozonebegroting en dat dit zeer onwenselijk is? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u inzage geven in hetgeen er precies overeen is gekomen? Zo neen, 
waarom niet? 

Vraag 4
Wat is de omvang van de eurozonebegroting en hoe wordt het fonds precies 
gevuld (met nieuwe eigen middelen bijvoorbeeld)? Welke verdeelsleutel 
wordt er toegepast en wat is het Nederlands aandeel hierin? 

Vraag 5
Komt er een vetorecht voor de lidstaten over de voorgenomen uitgaven? Zo 
neen, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u zich uitspreken tegen het gebruik van nieuwe eigen middelen om dit 
fonds te financieren en tegen een aparte eurozonebegroting? Zo ja, welke 
maatregelen bent u bereid te treffen om de invoering daarvan te voorkomen?

1 https://www.rtlz.nl/algemeen/politiek/artikel/4879431/hoekstra-bicc-eurozonebegroting-
financien-eurogroep-eurozone
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